Information for Authors

- 1. Articles are received only for exclusive official publication of Taiwan Society of Plastic Surgery with the understanding that they have not been published elsewhere. The journal invites submission of original articles, case analysis, case reports, briefings and general descriptions.
- 2. The content of manuscript should be in English. The author should include a Chinese abstract. The abstract should appear on a separate page and should be limit to 300-600 words.
- 3. Published manuscripts become the sole property of the journal and will be copyrighted by the Journal of Taiwan Society of Plastic Surgery.
- 4. Decisions concerning editing, revisions, acceptances and rejections will be made by the editors.
- 5. Numbers appear in the manuscripts should be in Arabic numbers. All measurement units should be in international units. eg.: cm, mm, un, l, dl, ml, kg, g, mg, ng, Cal, °C. Replace words with marks. eg.: use "%" instead of "percent", "α" instead of "Alpha". If a special term is taking up too much space, replace it with initials in the remaining text after the initials have been bracketed behind the first appearance of the term.
- 6. The author should submit the original manuscript along with a copy. The format of manuscript should be in order as follow: title page (title, name and affiliations of the authors), abstract, text, acknowledgments, references, tables, figures and photographs.
- 7. If the manuscript has been orally presented before, when and where the paper was presented must appear at the bottom of the reference page.
- 8. At the conclusion of the text, the name and complete address of the principal author should appear in order for the requesting of reprint.
- 9. Once the article has been accepted, 30 reprints will be sent to authors free of charge. Request for additional reprints should be made prior to submitting the article, it will be made at the expense of the author.

- 10. Photographs must be in sharp focus, have good contrast and also in 3×5 color prints. The figure number should be indicated on the back of the photographs with 2B pencil along with the first author's name and an arrow indicating the top of the picture.
- 11. References should be given in the order in which they appear in the text, and should not exceed 30. References in the text should be in small arabic numbers set off at upper shoulder of end of the quotations.
- 12. Journal references having more than three authors should list only three authors followed by the notation "et al".
- 13. Examples of correct reference:
 - (1) Wei FC, Colony LH, Chen HC et al. Combined second and third toe transfer. Plast Reconstr Surg 1989;89:651-661.
 - (2) Bardach J, Salyer KE. Surgical techniques in cleft lip and palate lst ed. Year Book Medical Publisher 1987:138-143.
- 14. Key words for subject indexing should be in small letters except for special terminology.
- 15. All manuscripts must be sent to:

The Journal of Taiwan Society of Plastic Surgery.

Plastic and Reconstructive Surgery, Tri-Service General Hospital

No. 111, Sec. 3, Xinglong Rd., Wenshan District, Taipei City 116, Taiwan.

投稿規則

(1995年6月修訂)

- ◆ 本雜誌為臺灣整形外科醫學會之正式刊物,刊載有關重建整形外科方面之原著、病例分析、個案報告、簡報及綜合敘述等,但以未曾刊載於其他雜誌者為限。
- 來稿以中文或英文書寫為原則。若以中文書寫時應附上英文摘要,反之亦然,摘要以300~600字為限。中文論文應用標準稿紙以正楷由左向右橫寫或電腦打字,並加標點符號。中文稿中夾雜之英文第一字母,若非必要,一律小寫,中文論文之表格一律以中文說明。英體應用標準大小,不得用特小字以免改正困難,英文用雙行距(Double space)打字以備改正方便之空間。英文論文之表格則須一律以英文說明。來稿所附之插圖如為照片,必須清晰。製表時盡量避免垂直分隔線。
- 凡經本誌刊載之著作,其版權歸屬本刊,未經本誌同意,不得以任何方式轉載。
- 本雜誌編輯委員得視需要,修改論文之字句、結構或拒絕刊載。
- 凡數字用阿拉伯符號書寫,度量衡單位則採用國際公認之標點符號。如 cm, mm, un, l, dl, ml, kg, g, mg, ug, Cal, ℃等,文字以精簡為原則,如以%代替 percent,以α代替 Alpha,在文中出現過之術語如果太長,第一次先括弧,註明簡寫後再出現時,可用簡寫代替。
- 來稿請備一式兩份,其中一份為原稿,按首頁(標題、作者、服務醫院)、摘要、本文、誌謝、參考資料、表格、插圖及照片等順序排列。
- 來稿若曾經在醫學會口頭發表過者,可於 Reference 之後註明發表的會議名稱、時間及地點。
- 作者請於文末註明真實姓名、職稱及通訊地址,以便他人索取抽印本。
- 來稿若經採用,贈送抽印本 30 份,超過部份依成本收費。如需加印,請於投稿時聲明,否則無法幫忙。
- 插圖照片以彩色列印為原則。
- 參考文獻請按引用之先後次序排列,以 30 篇以內為限。在文中引用時,請以阿拉伯數字在右肩部 小字註明於引用詞句之後方。
- 參考文獻的著者以列 3 名為限,若超過 3 名以上時,則只註明作者之前 3 位,其他則以等或 et al 代替。
- 參考文獻範例:
 - 例 1.鍾景仁、陳明庭、洪學義。利用大網膜自由辦做顏面萎縮之重建。中華重建整外醫誌 1994;3:152-157。
 - 例 2. 譚柱光。人工腎臟與腹膜透析。南山出版社第二版 1988:69-78。
 - 例 3. Wei FC, Colony LH, Chen HC et al. Combined second and third toe transfEr. Plast Reconstr Surg 1989;89:651-661.
 - 例 4. Bardach J, Salyer KE. Surgical techinques in cleft lip and palate lst Ed. Year Book Medical Publisher 1987:138-143.
- Key words 除專有名詞外請一律小寫。
- 來稿請寄 114台北市內湖區成功路二段 325 號整形外科 台灣整形外科醫學會雜誌 收

投稿規則新規定

茲為提昇臺灣整形外科雜誌的內容及版面,全面修改雜誌的投稿方式,特別是摘要部分,重 點略有改變,請會員告訴會員,從97年度(2008)起,開始施行。

新的投稿摘要及內容包含如下:

(New regulation of subscription of articles should include following contents)

ABSTRACT 包含

Background:

Aim and Objectives:

Materials and Methods:

Results:

Conclusion:

KEY WORDS

(TEXT)

INTRODUCTION

MATERIALS AND METHODS

RESULTS

DISCUSSION

REFERENCES

中文摘要 包含

題目

作者

背景

目的及目標

材料及方法

結果

結論

理 事 長 謝式洲 總 編 輯 陳天牧